
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 30. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1437

Kan ministeren oplyse om, hvorfor det danske sundhedsvæsen og de praktiserende læ-

ger stadig tøver med at tage Thyroid-behandling i anvendelse i forbindelse med stofskif-

tesygdomme, bl.a. når man stadig tilbagestår med en lille gruppe patienter, der er er

svære at behandle? Og kan ministeren samtidig oplyse, om det er den samme gruppe af

patienter, som så henvises til et tilbud, hvor stofskiftediagnosen behandles som en funkti-

onel lidelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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